

Date : 27 July 2026

التاريخ : 27 يوليو 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

International Financial Advisors Holding Company announces that its Board of Directors has approved, by way of circular resolution, a contribution of USD 1,000,000 (USD One Million) equivalent to KWD 308,000 to the Kuwait Emergency Response Fund.

تعلن شركة الإستشارات المالية الدولية القابضة بأن مجلس إدارة الشركة قد اعتمد عن طريق التمرير مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ وقدره مليون دولار أمريكي (1,000,000 دولار أمريكي) بما يعادل 308,000 دينار كويتي .

The contribution is made as part of the Company's commitment to its national and corporate social responsibility and in support of the initiative launched by the Kuwait Fund for Arab Economic Development to enhance the State of Kuwait's preparedness and capacity to respond to emergencies and exceptional circumstances.

وتأتي هذه المساهمة كجزء من التزام الشركة بمسؤوليتها الاجتماعية الوطنية والمؤسسية ودعمًا للمبادرة التي أطلقها صندوق الكويت للتنمية الاقتصادية العربية لتعزيز جاهزية دولة الكويت وقدرتها على الاستجابة للطوارئ والظروف الاستثنائية.

The financial impact will be as a one-time expense of KWD 308,000 which will be reflected in the consolidated financial statement for the third quarter of 2026.

سيظهر هذا الأثر كمصروف لمرة واحدة بمبلغ يعادل 308,000 دينار كويتي والذي سينعكس في البيانات المالية المجمعة في الربع الثالث لعام 2026.



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman